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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro bezpečnost ZHMP   

ZÁPIS z 29. jednání 

Výboru pro bezpečnost ZHMP konaného dne 14. 12. 2021 v 15:00 hod. 

on-line, formou videokonference, v prostředí Cisco Webex 

     

 
Přítomni: Mgr.  Jiří Koubek, DiS., Mgr. Jiří Knitl, RNDr.  Daniel Mazur, Ph.D., Milan Maruštík, Mgr. Martin Pacovský, 

Ing. Lubomír Brož, Ing. Jan Hora, JUDr. Jakub  Drápal, MPhil 

Omluveni: Mgr. Karel Hanzlík, Mgr. Petr Prchal, MPA, MUDr. Tomáš Kaštovský  

Hosté: Ing. Petr Hlubuček - náměstek primátora hl. m. Prahy, JUDr. Markéta Štalmachová - ředitelka BEZ 
MHMP, Ing. Eduard Šuster - ředitel Městské policie hl. m. Prahy, Mgr. Tomáš Stařecký - ředitel Správy 
služeb hl. m. Prahy, plk. Ing. Luděk Prudil - ředitel HZS hl. m. Prahy, MUDr. Petr Kolouch, MBA - ředitel 
ZZS HMP, Ing. Ondřej Šedivka, DiS. – vedoucí pracoviště krizové připravenosti ZZS HMP, Mgr. Petr 
Matějček - náměstek ředitele KŘ pro vnější službu PČR   

Jednání řídil: Mgr.  Jiří Koubek, DiS., předseda Výboru pro bezpečnost ZHMP      
 

Text zahájení: 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a ověřovatele zápisu 

3. Materiály náměstka primátora Ing. Petra Hlubučka 

4. Zpráva KŘP HMP k bezpečnostní situaci za listopad 2021 

5. Zpráva o činnosti MP HMP za listopad 2021 

6. Informace o činnosti ZZS HMP za listopad 2021 

7. Informace o činnosti HZS HMP za listopad 2021 

8. Informace o činnosti Správy služeb HMP za listopad 2021 

9. Různé a závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Předseda výboru Koubek přivítal přítomné členy výboru i hosty na jednání Výboru pro bezpečnost ZHMP 
prostřednictvím videokonference.  
 

2.  Schválení programu a ověřovatele zápisu 
 
Program byl bez připomínek schválen členy výboru.  
 
Ověřovatelem zápisu byl určen předseda výboru Koubek. 
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3. Materiály náměstka primátora Ing. Petra Hlubučka 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl Ing. Petr Hlubuček, náměstek primátora hl. m. Prahy. Představil čtyři tisky, 
které budou projednány na posledním jednání Zastupitelstva HMP v roce 2021. První tisk se týká uvolnění finanční 
rezervy pro MČ Praha 6 na provedení rekonstrukce otopné soustavy služebny MP HMP. Jedná se o částku 560 tis. Kč. 
Další tisk se týká poskytnutí finančního daru KŘ Policie hl. m. Prahy ve výši 6 mil. Kč na zakoupení hlídkového člunu 
včetně potřebného příslušenství a vybavení. Třetí tisk je k návrhu na poskytnutí investiční účelové dotace pro MČ 
Praha - Zbraslav k rekonstrukci objektu JSDH. Výše dotace je 15 mil. Kč. Poslední tisk se týká poskytnutí dotace HZS 
HMP na nákup náhradních dílů do izolačních dýchacích přístrojů. Dále se zmínil o schváleném rozpočtu v kapitole 07 
- BEZPEČNOST. Jako klíčové oblasti pro rok 2022 zmínil rekonstrukci a výstavbu hasičských zbrojnic pro vybrané MČ, 
dále modernizaci stanice pro LZS, rekonstrukci dalších služeben MP HMP a PČR a také výstavbu elektronických sirén 
a zabezpečení MRS. V závěru všem poděkoval za jejich plné pracovní nasazení v roce 2021. 

 

4. Zpráva KŘP HMP k bezpečnostní situaci za listopad 2021 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl Mgr. Petr Matějček, náměstek ředitele KŘ pro vnější službu PČR. Sdělil, že 
nejvíce je zaměstnávají kontroly proticovidových opatření. Také se chystají na konec roku, s tím, že stále neví, jak 
bude vypadat v souvislosti s nouzovým stavem. Policie také monitoruje a zajišťuje demonstrace týkající se 
proticovidových opatření. V případě poslední demonstrace musel být zahrazen vstup na Pražský Hrad. Také reagoval 
na vyhlášku k povinnému očkování, kdy se daří získat další zájemce, i z řad těch, kteří očkování odmítali. Na závěr se 
zmínil o přípravách na akce během předsednictví ČR EU a upozornil na 18 velmi sledovaných akcí, které proběhnou 
na území Prahy. 

 

5. Zpráva o činnosti MP HMP za listopad 2021 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl Ing. Eduard Šuster, ředitel MP HMP. Sdělil, že nejvíce řeší dohled nad 
proticovidovými opatřeními, zejména v MHD. Za měsíc listopad řešili na 5000 přestupků. Konec roku bude záviset, 
zda bude prodloužen nouzový stav. Podle tohoto budou nasazeny síly a prostředky. Na závěr sdělil, že vyhláška k 
povinnému očkování je diskriminační, proto očekává její novelizace, případně zrušení. 

6. Informace o činnosti ZZS HMP za listopad 2021 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl MUDr. Petr Kolouch, MBA, ředitel ZZS HMP. Poděkoval všem zúčastněným za 
spolupráci v tomto roce. Díky Magistrátu hl. m. Prahy pořídila ZZS HMP transportní vozidlo k zásahům do úzkých ulic 
města. Vyzdvihl důležitou věc, která se po dlouhých letech podařila, a to jasně definované kapacity všech nemocnic v 
Praze.  Všechny tyto ukazatele mají k dispozici online. Je tam zahrnuta i Středočeská ZZS. Díky tomuto se sníží zátěž 
operačního střediska a pacienti mají jistotu, že budou bezproblémově přijímání do zdravotnických zařízení. 

7. Informace o činnosti HZS HMP za listopad 2021 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedl plk. Ing. Luděk Prudil, ředitel HZS HMP. Informoval o kolaudaci nové hasičské 
stanice v Dubči. Také se blíží otevření a zahájení provozu nové hasičské stanice v Argentinské. Upozornil na zásah v 
Modřanech, kde se nachází bývalá kotelna, která je nyní v pronájmu. Pronajímatel tam likviduje odpady, ale ne 
standardním způsobem. Bylo předáno správním orgánům k vyřešení. Dále sdělil, že stále probíhá intenzivní testování 
v rámci HZS HMP. Je zpracován plán pohotovostí JSDH, ale zatím se nepočítá s jeho aktivací. Povinné očkování u HZS 
HMP bude záviset, zda bude vyhláška novelizována nebo zrušena, proto vyčkávají. Na závěr upozornil na změnu 
zákona o požární ochraně od 1. 12. 2021.  Zavádí se nová kategorizace staveb a zákon určuje, u kterých staveb 
nebudou vykonávat státní požární dozor. Tato změna navazuje na nový stavební zákon. Novela má vliv na některé 
speciální stavby, které nově budou napojeny na elektrickou požární signalizaci (např. objekty sociální péče s 
kapacitou nad 50 osob nebo národní kulturní památky). Objekty budou střeženy zdarma. 

8. Informace o činnosti Správy služeb HMP za listopad 2021 

Úvodní slovo k tomuto provedl Mgr. Tomáš Stařecký, ředitel SS HMP. Informoval o zapůjčení prostorů na Kundratce 
pro ZZS HMP, zázemí autoprovozu, tak, aby bylo možné jejich prostory rekonstruovat. Z činností, které proběhly v 
listopadu, zmínil servis osvětlovací techniky, také probíhaly odtahy. S tím souvisí dražby prvních desítek vozidel. Na 
závěr sdělil, že v listopadu se významně utlumila činnost ve výcvikovém zařízení v Žihli. Během léta však bylo plno, i 
přes covidovou krizi. 
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9. Různé a závěr 

Předseda Koubek prezentoval fotografie z otevření nového objektu MP HMP v Praze – Libuši. Předseda Koubek 
následně poděkoval členům výboru a hostům. Jednání bylo ukončeno v 15:55 hod. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr.  Jiří Koubek, DiS., předseda Výboru pro bezpečnost ZHMP  

Zapsala: Ing. Veronika Křižanová, MHMP - BEZ MHMP   

Mgr.  Jiří Koubek, DiS. 
předseda Výboru pro bezpečnost ZHMP 

 
 
 
 

JUDr. Markéta Štalmachová 
ředitelka BEZ MHMP 

 


